
Příprava na  

Zápis ze schůze výboru KCHČF 

konané  
v neděli dne 20. června 2021 od 09.00 hod  

v restauraci U Palánů, v obci Perknov u Havlíčkova Brodu 
 
 

Přítomní 

 

Podle prezenční listiny 
 

 

Program schůze výboru: 

 

1. Zahájení (Tinka) 

 
Schůzi výboru zahájil předseda Josef Tinka, přivítal všechny přítomné, upozornil na 
konstruktivní jednání za této krizové situace. 
 
 
2. Kontrola zápisu z minulé schůze (Rataj) 
 
K zápisu nebyly připomínky žádný z členů výboru nebo hostů nepožaduje žádné doplnění, 
všichni souhlasí rovněž se zaslanými přílohami. 
 
 
3. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání (Rataj-Tinka) 

 
- V řešení úprava chybného standardu na ČMKU – dojednává Rataj – není zřejmé, kdo 

dodal chybné údaje. 
- Článek o doporučení výboru čipovat i tetovat bude ve zpravodaji s následným 

odkazem na evidenční list a smlouvu na webových stránkách – zpracuje Rataj 
 
4. Informace o korespondenčním hlasování (Rataj) 

 
Hlasování úspěšná: 

- Schválena změna Stanov KCHČF o možném prodloužení volebního období (výrazná 
většina delegátů resp. všichni delegáti s výjimkou delegátů z JČ pobočky, od kterých 
hlasování nebyl doručeno) 

- Prodloužení volebního období o jeden rok – schváleno od všech výborů oblastních 
poboček s výjimkou JČ, ze které hlasování nedorazilo.  

 
Neúspěšné hlasování 

- Jak s neplatiči 3 pro oslovení neplatičů předsedy poboček 
                        3 pro doručení zpravodaje a oslovení článkem ve zpravodaji 
                        3 se nevyjádřili 

 
Bude samostatný bod schůze. 



5. Informace o přiznaných dotacích z MZe – podmínky čerpání + další možný výhled 

(Rataj) 

 
Mgr Rataj informoval o přiznání dotace MZe v upravené výši, peníze poukázány na účet 
KCHČF. OMS Svitavy poskytnut na jeho manuál jak s vyúčtováním dotace. Obdobně lze 
postupovat i s OMS Olomouc. 
Připravena zpráva o dílčím plnění projektu, nutno odevzdat na MZE do 15.7.2021 
 
Mgr. Rataj rovněž upozornil na „dotační program“ na evidenci chovných jedinců. 
 
Na to upozorněno, že je plně funkční program z USA www.ceskyfousek.pedigree.org 
 
 
6. Stav členské základny k 20. 6. 2021, včetně rozboru plateb na další období (přednesl 

Mgr. Rataj na podkladě písemné zprávy matrikářky Dany Brzkovské – zaslána emailem) 

 
K 20. 6. 2021 je celkem 866 aktivních členů. 
Neaktivní členové (zaplaceno do r. 2019) 47, z evidence vyřazeno 1025 členů!!! 
 
Stav členů podle poboček: 
JM 191, StČ 184, VČ 156, JČ 100, SM 99, SvČ 69, ZČ 51, Z 16. 
 
Na rok 2021 nezaplatilo 228 členů. 

 
 

7. Rozhodnutí jak s neplatiči – (korespondenčně nerozhodnuto 3 pro var. 1, 3 pro var. 2, 

3 se nevyjádřili) 

 
Po diskuzi byl výborem rozhodnuto, že Ing. Pavlíková zpracuje seznam neplatičů podle 
poboček, zašle seznam předsedům poboček, kteří cestou okresních důvěrníků promluví 
s neplatiči či taktně ověří, za žijí a mají nadále zájem o členství. 
 
Ter. Do 15.7. 2021 
 
8. Informace z chovatelské rady a o chovu (Havlát, Hermann) 

 
Chovatelská rada nebyla, předpokládá se svolání na podzim do Prahy. 
Očekávané výstavy KCHČF: 
Bříšťany  4.7. rozhodčí Ing. Sobolík (1 kruh) 52 psů 
Červený Hrádek 5.7. rozhodčí Braťka (1 kruh) 40 psů 
Náměšť 10.7. rozhodčí Havlát (1 kruh) 50 psů 
 
 
Za rok 2021 do data schůze nahlášeno na ČMKJ 41 vrhů. Pro letošní rok lze očekávat více jak 
60 vrhů 
 
Ověření osrstění proběhlo vyřazeni 4 psi – ne pro lysivost 
U 4 jedinců zjištěna lysivost st. 1 
 
Plánované výstavy pro rok 2022 – nutno nahlásit na ČMKU do 15. 8. 2021 



1. KV s KV – Náměšť – podle termínu Oblastní výstavy (18. června 2022) 
2. KV bez KV – Červený Hrádek podle termínu Oblastní výstavy 
3. Speciální výstava KHČF – podzim Humpolec – nutno ověřit na JČ pobočce garant 

výstavy Josef Dědouch zemřel. 
 
 
9. Příprava MFH + MJD (Suchánek) 

 
MJD připraveno s minimálními přesuny, kolize s několika akcemi v okolí. Vše se bude 
organizačně dolaďovat po výstavě v Náměšti. 
 
MFH – organizačně zajištěno v lokalitách, kde byl MKP. 
Výbor souhlasí s poskytnutím samolepky jako dar. 
 
 
10. Nominace rozhodčích na MFH,  MJD, 

 

Výbor souhlasí s následujícími nominacemi rozhodčích, na disciplíny definitivně určí 

vrchní rozhodčí. 

 

MFH – vrchní – Ing. Pavlíková 
 
Rozhodčí: 
Hermann Pavel, Patočka Petr Juhás Luboš, Loskot Miloš, Dostál Jaroslav, Mgr. Tupec Pavel, 
Lepeška Karel, Kopřiva Jan, Kaplan Pavel, Ing. Ryška Jan, Klabeneš Libor, Moravec Roman, 
Ing. Kerda František, Jílek Jaroslav, Engler Lubomír, Škrba Vojtěch. 
 
Náhradníci: 
Kovářová Hana, Ticháček Martin, Suchánek Aleš, Nehyna Libor, Křížek 
 
Čekatel: 
Bc. Dočkalová Iveta. 
 
 
MJD – vrchní – Oldřich Nehyba 
 
Rozhodčí:  
Vysloužil Emil, Nehyla Libor, Suchánek Aleš, Nastoupil Jan, Toman Jan, Blaha Vladimír, 
Malík Jiří, Eliáš Martin, Jng. Ryška Jan, Bija Jan, Straňák Antonín, Švestka Libor ?, Ing. 
Suchánek Martin, Šesták Vítezslav, Peluha Jaroslav st., 
 
Náhradníci: 
Ježák David, Ing. Eva Pavlíková, Ing. František Kerda, Tinka Josef 
 
Čekatel: 
Bc. Dočkalová Iveta. 
 
 
 
 



11. Informace o světovém klubu - příprava stanov (Rataj) 

 
Založení mezinárodního klubu byl výsledek setkání při Světovém poháru na Konopišti. 
Právní řád umožňuje pouze spolek musela by být možnost kombinace právnických 
s fyzických osob. Nutno založit podle českého práva. Ostatní kluby kraťasů, německých 
ovčáků atd. nejsou založeny podle našeho práva. 

- Zeptat se pražských krysaříků 
- Návrh stanov na příští schůzi 

 
 
12. Neprojednané věci mezinárodního  sekretáře 

 
- Požadavek z Francie na 3 štěňata – nabízená cena je 1.000 EURO za štěně (záloha 500 

EURO). 
- Požadavek na fenu na Nový Zéland 
- Požadavek na fenu na Kypr 
- Na rok 2023 navrhuje uspořádat konferenci a založení mezinárodního klubu + 

Světový pohár – výbor se nevyjádřil vede se v patrnosti – záleží na volbách 2022. 
 
 
13. Informace o výsledcích výzkumu USA - host S. Neradilová  

 
Zpracuje zprávu o výsledcích výzkumu pro MZE jakožto poskytovatele dotace. 
 
Společně s Bc. Dočkalovou prezentovaly výsledky výzkumů a zjištěné nemoci, na které je 
naše plemeno náchylné. Při výzkumu bylo zjištěno 4,5% přenašečů degenerativní myelopatie 
(DM) plus nějací další v americké populaci, nikoliv  však ve vzorcích populace ČF 
odebraných za účelem výzkumu v ČR. Z těchto rozborů bylo naopak zjištěno  1,5% přenašečů 
hyperurikosurie (HUU).  
 
 
14. Prodloužení smlouvy s českou poštou ohledně odesílání zpravodaje 

 
Výbor souhlasí s prodloužením smlouvy s Českou poštou o 1 rok. 
 
Do 30.6. uzávěrka příspěvků do zpravodaje. 
 
 
15. Změna zástupce poradce chovu ZČ pobočky 

 
Západočeská pobočka KCHČF požádala o změnu na místě zástupce oblastního poradce 
chovu, kterou do současné doby měl vykonávat pan Homola. Změnu na místě náležitě 
odůvodnil zástupce ZČ pobočky, zejména změnou bydliště pana Homoly. 
Po představení pana Petra Matušky Výbor KCHČF na místě rozhodl tak, že 

o d v o l a l 
Z funkce zástupce poradce chovu ZČ pobočky 

Ing. Homolu 
 
a současně rozhodl tak, že na místo zástupce oblastního poradce chovu Západočeské pobočky 
nově 



j m e n o v a l 
pana Petra MATUŠKU. 

 
16. Zprávy členů výboru, kronikářka, mez. sekretář (včetně již proběhlých akcí) 

 
Kerda – nic 
Ing. Pavlíková  
Na účtu 767.910,- Kč Pokladna 880,- Kč Vedlejší účet výstava 27.600,- 

- JČ pobočka 2: účet na JČ Derby (bude-li) 
- Poplatek na ČMKJ  uhrazen 6.3. 2021 
- DP podáno 
- Návrh na „dohodu“ s Mgr. Ratajem 7.500,- Kč – výborem schváleno 
- Návrh na „dohodu“ s Ing. Dostálem 2.000,- Kč – výborem schváleno 
- Výstava v Bříšťanech ne naplněna pouze 52 psy, což činí výstavu téměř nerentabilní – 

výbor souhlasí se zkrácením platby za psa z Klubové výstavy v Bříšťanech – 
schváleno jednomyslně, 

- Výbor souhlasí s příspěvkem na cestu předsedy Josefa Tinky na Slovensko. 
 
Suchánek  

- do 15 září se musí odeslat CACTové akce na rok 2022 – žádosti z poboček zaslat do 
konce srpna 2021 

- Předání poháru + zlatý HVO – předá Tinka na výstavě v Náměšti nebo při MJD 
 
Havlát 

- Do 15.8. zaslat výstavy na r. 2022 – v případě nezájmu JČ pobočky se bude řešit 
umístění spec výstavy operativně. 

 
Rataj nic 
 
Matuška 

- Referoval o KLZ v Rokycanech 
- Konstatoval, že v jejich pobočce se osvědčil jarní termín OLV 

 
Uchytil 

- JČ Derby – přihlášeni 2 fousci + 1 jiné plemeno – nebude-li do uzávěrky 7.7. 6 fousků 
bude JČ derby zrušeno. 

 
 
17. Projednání možnosti dalšího Světového poháru ČF 

 
Výbor bere na vědomí návrh Ing. Dostála uspořádat v roce 2023 další Světový pohár, avšak 
v současné době je dlouhodobé plánování akcí nemožné a záleží na mnoha okolnostech, 
včetně voleb v roce 2022. 
 
18. Informace z Dozorčí rady 

 
Dozorčí rada se nesešla, informace na příští schůzi. 
 
19. Diskuse a různé 

 



Iveta Dočkalová omlouvala Ing. Morbicera. 
 
 
20. Závěr  

 
Příští schůze dne 10. 9. 2021 ve Svitavách při MFH od 10.00 h. Bude samostatná pozvánka 
s upřesněním místa a programu. 
 
 
Zapsal:                                                                                        Ověřili: 
 
Mgr. Jaroslav Rataj                                                          Josef Tinka předseda 
                                                                                 
                                                                                  Ing. František Kerda místopředseda 
 


